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Ärende 13: Uppföljning av Huddingeförslag 2020 
 
Sedan 2005 har Huddinges invånare kunnat lämna in förslag till kommunfullmäktige. Dessa 
medborgarförslag har sedan tagits upp för beslut. Det har varit en bra kanal för de invånare 
som inte velat kanalisera sitt samhälleliga engagemang och sina idéer genom den 
representativa demokratin och kommunens politiska partier. 
 
Socialdemokraterna är positiva till att kommunen använder ny teknik och digitala lösningar 
för att skapa former för ökat medborgarinflytande, i form av Huddingeförslag. Huddinge ska 
vara en kommun där alla invånare är delaktiga i den utveckling som sker och planeras. 
Medborgardialoger är viktiga verktyg som inte minst ska fånga upp de som annars inte gör 
sin röst hörd. 
 

Samtidigt som vi anser att det är viktigt att anpassa kommunens system till den 
digitaliserade samtiden vet vi att många inte är den del av det digitala samhället. Det kan till 
exempel handla om äldre eller personer med funktionsvariationer. Det är betydelsefullt att 
även de har möjlighet att lämna e-förslag och en analys av huruvida så har varit fallet hade 
varit givande att ta del av . 
 
Vi anser att uppföljningen av Huddingeförslag är pedagogisk och tydlig och att 
tjänsteutlåtandet är välskrivet. I kommande uppföljningar skulle vi dock gärna se en mer 
djupgående analys av bl.a. förslagsställarnas bostadsområde, kön och ålder som 
presenterades i tabellerna till ärendet, och huruvida kommunen når ut till alla Huddingebor 
om möjligheten att lämna Huddingeförslag. Detta med utgångspunkten att 
Huddingeförslagen ska stärka demokratin och medborgarinflytandet i vår kommun och att 
Huddinge ska vara en kommun där alla invånare får likvärdig service och jämlika 
förutsättningar, oavsett bakgrund.  
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